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1. Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH i Fiskalnom vijeću BiH:  

1. “Koliki je tekući deficit za 2012. godinu akumuliran iz ranijih godina i koliki je 

ukupno na dan 31. 12. 2012. godine?  

2. Koliki je iznos provedenih sudskih presuda koje čekaju na naplatu?  

Ove podatke potrebno je dostaviti pojedinačno za sve proračune na svim razinama 

vlasti (država, entiteti, Brčko Distrikt BiH, sve županije – kantoni i općine).” 

2. Pitanja postavljena Federalnom ministarstvu financija: 

1. “Kada ćete pokrenuti inicijativu za pravedniju raspodjelu prihoda na razini 

Federacije BiH? 

2. Molim da mi se obrazloži zbog čega opadaju stope raspodjele prihoda od 

neizravnih poreza od 2006. do 2012. godine za tri županije: Posavsku, 

Hercegovačko-neretvansku i Zapadnohercegovačku, dok sve druge rastu, a 

kriteriji se nisu mijenjali?” 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Federalnom ministarstvu okoliša i turizma i 

Delegaciji Europske unije u BiH: “Kako je moguće da u pripremi projekta Podrška za 

provođenje NATURE 2000 primjenom Direktive o pticama i Direktive o staništima u 

BiH nije obavljen niti jedan razgovor s ustavno nadležnim županijskim institucijama (jer 

je ovo dominantno njihova ustavna nadležnost), s institucijama iz Hercegovine i drugih 

područja koje se bave zaštićenim dijelovima prirode (većinski nastanjenim Hrvatima), pa 

čak niti s predstavnicima nevladinih organizacija iz ovoga dijela Bosne i Hercegovine 

koje se bave gorućom problematikom sliva rijeke Neretve i Trebišnjice? Kako je moguće 

da na popisu stručnjaka koji će raditi na ovome prevažnom projektu nema predstavnika iz 

Hercegovine, Mostara, Sveučilišta u Mostaru, a da ne govorim da nema nitko, kad 

gledam nacionalnu strukturu, iz hrvatskoga naroda?” 
 


